
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 24. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 284

Det fremgår af svar på UUI alm. del – spm. 247, at der i en række tilfælde i Flygtningen-

ævnet gives afslag på genoptagelse i sager, hvor en asylansøger oplyser at være kon-

verteret, men hvor Flygtningenævnet på skriftligt grundlag vurderer, at ”konversionen ikke

er reel”. Vil ministeren fra Flygtningenævnet indhente en udtalelse, der belyser antallet af

sådanne afslag på genoptagelse i sager, hvor der er påberåbt konversion, sammenholdt

med antallet af genoptagelser i sager, hvor der er påberåbt konversion, for hvert af de år

(2015-19), der er omtalt i svaret på spørgsmål 247?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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